
Remiss svar på fritidsplanen. 

 

IF Gutakampen välkomnar mer tillgängliga lokaler för våra idrottande 
medlemmar. Om planen genomförs blir det riktigt bra. 

Vårt problem är att det inte går att få tider på dagen utan det är kvällstider som 
gäller.  

Det står i planen att det är regionens uppdrag att tillhandahålla tillgängliga 
lokaler. 

När ni skriver om hur viktigt det är med fortsatt träning så måste det även vara 
på våra medlemmars villkor.  

Finns det möjlighet att använda skolans gympasalar under skoltid, då de inte 
används? Idag kommer vi in tidigast 16:30 
 

Gösta Karlsson, vice ordförande i IF Gutakampen  


